

Brussels, 14 July 2026

11327/26

Interinstitutional File:
2013/0256 (COD)

JUR 504
EUROJUST 33
EPPO 32
CATS 47
COPEN 257
CSC 457
CODEC 1363

LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF

Subject: Regulation (EU) 2018/1727 of the European Parliament and of the Council of 14 November 2018 on the European Union Agency for Criminal Justice Cooperation (Eurojust), and replacing and repealing Council Decision 2002/187/JHA
(Official Journal of the European Union L 295 of 21 November 2018)

LANGUAGE concerned: **DE**

PROCEDURE APPLICABLE (according to Council document R/2521/75):

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version)

This text has also been transmitted to the European Parliament.

TIME LIMIT for the observations by Member States: 8 days

OBSERVATIONS to be notified to: dql.rectificatifs@consilium.europa.eu
(DQL RECTIFICATIFS (JUR 7), Directorate Quality of Legislation, Legal Service)

BERICHTIGUNG

**der Verordnung (EU) 2018/1727 des Europäischen Parlaments und des Rates
vom 14. November 2018 betreffend die Agentur der Europäischen Union für justizielle
Zusammenarbeit in Strafsachen (Eurojust) und zur Ersetzung und Aufhebung des
Beschlusses 2002/187/JI des Rates**

(Amtsblatt der Europäischen Union L 295 vom 21. November 2018)

Seite 172, Artikel 56 Absatz 1 Buchstabe b

Anstatt:

„b) Die Behörde eines Drittstaates oder die internationale Organisation, an die die operativen personenbezogenen Daten übermittelt werden an, ist die für Strafverfolgung und Strafsachen zuständig.“

muss es heißen:

„b) Die Behörde eines Drittstaates oder die internationale Organisation, an die die operativen personenbezogenen Daten übermittelt werden, ist für die Strafverfolgung und Strafsachen zuständig.“
